
Bestyrelsesmøde d. 8/5-23   
 
Deltager: 

Elin 

Camilla 

Christian 

Jacob 
 
Afbud: 

Jørgen 

Ole 

Konstituering  

   

Jacob (Formand) 

Jørgen (Kasser) 

Christian (Næstformand) 

Camilla (Sekretær)   

Elin (Bestyrelsesmedlem) 

Ole (Bestyrelsessuppleant)  

Vidensdeling fra blivende medlemmer af bestyrelsen: 

 Jacob: Ingen igangværende projekter p.t., Bestyrelsen følger udviklingen omkring 

Amagermotorvejen, fjernvarme samt byfornyelse på Tårnfalkevej – ikke noget nyt at 

berette.   

  Bestyrelsen har tidligere diskuteret  affald på fortove, uhensigtsmæssig parkering samt 
opladerkabler der hænger hen over fortove. Der er indstillet til, at grundejer viser hensyn til 
hinanden.  

  Er der evt. mulighed for at sætte vejtræer som chikaner på vejene i stedet for bump – er det muligvis 
billigere? 

   
Fastlægge møder for resten af året – forslag til møde datoer: 

 Bestyrelsesmøde 29/8-23 kl. 19.00 

 Bestyrelsesmøde 28/11-23 kl. 19.00 

 Bestyrelsesmøde 27/2-24 kl. 19.00 

 Bestyrelsesmøde 2/4-24 kl. 19.00 (kun hvis behov i forhold til generalforsamling) 

 Generalforsamling d. 12/4-2024  
 

Actions til næste møde: 

 Som opfølgning på forespørgsler samt forslag ved GF, vil Elin spørge ind til mulighed for etablering 
af legeplads og bordbænke sæt. Bestyrelsen vurderer at det er usandsynligt, samt at efterfølgende 
vedligehold også kan give udfordringer. 

 Herudover forhører omkring chikaner, vejtræer, blomster krukker eller lign. Bestyrelsen forventer dog 
at uanset løsning vil omkostninger være for stor. 

 
Nabohjælp, skilte/kontakt til kommunen:  

 Kontakter kommunen vedr. regler for opsætning af skilte (Elin spørger)  

 Opfordring til at bruge forum på grundejerforeningens hjemmeside til at dele oplysninger om f.eks. 

indbrud m.m. 


